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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #1
2023-05-02, 18:03
å Funq, Tolvan

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas klockan 18:15 av ordförande Fredrik Carlberg.

1.2 Val av mötesordförande

En sjukt taggad appendix Douglas Andersson träder fram och nominerar
sittande ordförande Fredrik Carlberg till mötesordförande. Fredrik godtar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Föregående punkt har knappt hunnit tagit slut innan ledamot Armin Sha-
fiei nominerar sittande sekreterare Andreas Larsson till mötessekreterare.
Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Douglas Andersson
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor
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1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Medans Douglas läser dagordningen, som förövrigt hade skickats ut cirka 43
timmar innan den avsatta tiden för mötet, så flyger fika kors och tvärs över
funq till fikahungriga styrelsemedlemmar + revisor Yrsa. Trots denna väntan
har inte Douglas några invändningar.

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Fanny Birath och Armin Shafiei ställer upp på att agera justeringspersoner
för dagens protokoll.

Mötet väljer Fanny Birath och Armin Shafiei till justeringspersoner

Justeringsdatum sätts två veckor framåt i tiden, alltså den 16/5.

Mötet väljer den 16/5 till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Då detta är den nya styrelsens första möte så saknas föregående protokoll
av uppenbara anledningar.

3 Uppdateringar

Kassör Cay öppnar rundan med att säga att hon mår bra, en aning trött1. I
övrigt är hon taggad på styrelsearbetet. Hon har också ordnat med konton
och fullmakter, tittat över budget med vice ordförande Pooneh och har haft
sin överlämning med kassör emeritus Armin Shafiei2, dock var tonen en aning
skeptisk vilket fick mötet att tveka över kvaliteten på nämnd överlämning.

1Kan detta förklaras med att hon var ute och sprang ungefär 2 minuter innan mötets
början?
2Numera ledamot
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Appendix Douglas, som trots att han agerat taggat tidigare under mötet,
påstår sig vara bakis3 och har inte gjort speciellt mycket senaste tiden. Han
har givetvis inte haft någon överlämning.

Kommunikationsansvarige Fanny tar över ordet. Hon säger att hon mår bra
och att hon haft sin överlämning. I övrigt har hon inga direkta kommentarer.
Precis innan ordet går vidare frågar Douglas hur Fanny mår, vilket konfun-
derar mötet en aning då Fanny inledde med just detta.

Ledamot Andrea säger att hon mår bra. Hon har haft två överlämningar,
en för ledamot och en för JML4-ansvaret5. I övrigt så ska hon på möte med
CBH nästkommande dag.

Sekreterare Andreas säger att han mår bra. Han har haft sin överlämning,
skrivit kallelsen för kommande maj-SM och laddat upp sammanställningen
av JML-enkäten på hemsidan.

Ledamot Armin säger ordagrant att han “mår fan bra“, att han numera är
ledamot istället för kassör. Dock aningens oklart om detta är kopplat till
att han “mår fan bra“. Överlämningen som han fått har gått bra och han
har skickat kavajerna som ska hinna bli klara i tid till maj-SM förutsatt att
postnord gör sitt jobb6.

Vice ordförande Pooneh säger att hon mår bra, men är aningens trött efter
helgen. Hon har haft sin överlämning och ska sedan, tillsammans med Cay,
ha möten med nämnderna angående budgeten för kommande verksamhetår.
Därefter fortsätter hon med att läsa upp de tre månadsuppdateringarna
som har kommit in från nämnderna där bland annat JML-gruppen har sam-
manställt JML-enkäten, valberedningen haft sin överlämning där den nya
valberedningen håller i maj-SM och Fø Fsom gjort lite allt möjligt som rör
Fø Fandet denna tid på året.

Ordförande Fredrik påstår sig må bra och att han inte är bakis7. Han har
haft sin överlämning och läst på lite över vad som kommer behöva vetas inför
kommande verksamhetsår. Han har även gjort en dagordning och planerat
detta möte.

3Inte konstigt när man tar sig an uppdraget att dricka ett helt flak (24) öl under en dag
2 dagar tidigare. Det ska dock sägas att detta misslyckades totalt och att han stannade
på 23 burkar
4Jämställdhet, Mångfald och Lika vilkor
5Mer om detta under punkt 4.2 JML-ansvarig
6Vilket givetvis inte är något som någon tar för givet #detvarbättreförr
7Tro det eller ej
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4 Diskussionspunkter

4.1 Firmatecknare

Nya firmatecknare skall utses, mötet föreslår att välja ordförande Fredrik
Carlberg, 001209-1237, och kassör Cay Lindberg, 020606-9445, att teckna
föreningens firma var för sig. Mötet går till val och väljer

att Fredrik Carlberg och Cay Lindberg är, var för sig, firmatecknare
för verksamhetsåret 2023/2024.

4.2 JML-ansvarig

En JML-ansvarig i styrelsen skall utses, detta faller allt som oftast på en av
ledamöterna. Mellan ledamöterna har det redan bestämts att för kommande
verksamhetsår kommer detta vara Andrea Söderberg. Mötet går till val och
väljer

att Andrea Söderberg är JML-ansvarig i styrelsen för verksamhetsåret
2023/2024.

4.3 Maj-SM

Fredrik berättar att maj-SM är den 15:e maj8, vilket bestämts sedan tidi-
gare. Till SM kommer motioner behöva svaras på, en proposition behöver
skrivas och ett facebook event behöver skapas. Detta är dock en aning stru-
ligt under mötet då behörigheten till facebooksidan saknas, detta löses dock
senare under mötet då Yrsa fixar access till nämnd facebooksida.

Armin nämner sedan att klickers behöver lösas inför mötet, varpå Douglas
långsamt blickar uppemot bokhyllan. Det visar sig att dessa inte har åter-
lämnats sedan senaste SM, vilket de skulle ha gjorts. Detta gör Yrsa sjukt
besviken och Douglas får motta en och annan suck från resterande styrelse-
medlemmar. Efter att han återhämtat sig börjar Douglas käfta med Armin
angående vems ansvar detta faktiskt var, vilket slutar i att Douglas påstår
att Mathias Mårtensson, som dessa skall lämnas tillbaks till, sagt att vi kan
låna dessa på obestämd tid9.

4.4 Verksamhetsplan

Innan mötet hade Fredrik gett resterande del av styrelsen bakläxa att läsa
igenom föregående verksamhetsårs verksamhetplan och i sådana fall framfö-
ra synpunkter om något ska ändras, läggas till eller tas bort. I överlag tycker
alla i styrelsen att den ser bra ut men resonerar kring om vi vill lägga till
någon punkt. Något som framförallt nämns är om vi vill jobba mer med

8#bethereorbesquare
9Vilket rent spontant låter som en sjukt dålig ursäkt för något som var hans fel
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kommunikation mot gymnasieelever. Enligt Fanny är det dock osäkert hur
genomförbart detta är då det är oklart hur mycket man får göra som sektion
utan att gå via KTH. Detta bör helt klart kikas närmre på enligt alla när-
varande på mötet.

Verksamhetsplanen gås sedan igenom punkt för punkt för att samsyn ska
råda. Lite formuleringar diskuteras och punkten om internationella program-
studerande bestäms att det bör diskuteras närmre nästkommande möte.

Efter att verksamhetplanen har gåtts igenom nämner Cay att det vore in-
tressant att få med en punkt över att öka antalet sökande på poster till SM.
Mötet tycker detta låter som en lysande idé och att något som skulle kun-
na göras bättre är att pitcha poster under ett event mot ettan direkt efter
mottagningen. Fredrik föreslår att ordna en lunchmässa i Flempan, vilket
skulle slå två flugor i en smäll eftersom det också skulle räknas som ett event
i Flempan till mötets stora glädje10.

4.5 Budget

Cay går igenom budgeten och vad som har ändrats ifrån föregående verk-
samhetsår. Nedan listas de punkter som diskussion uppkom för:

Budgetposten PNS har ökat i budgeten för CNS, detta då styrelsen anser
att mer event bör anordnas för PNS. Pooneh föreslår exempelvis att maten
i samband med PNS möten kan bli bättre och att “något mer trevligt än
couscous sallad “ är ett mål (Ouch styrelsen 22/23).

Under posten ekonomisk redovisning diskuteras ny bokföringsfirma, detta
då sektionen behöver byta detta i sommar. Hon som hjälpt med bokföring-
en tidigare har hänvisat kassör emeritus Armin till en ny bokföringsfirma.
Armin säger att han pratat med hon som jobbar på den evetuellt nya bok-
föringsfirman. Han anser att hon lät “trevlig“, vilket han fick och låta som
att han var totalt nykär. Det fortsätts diskuteras angående hur detta byte
bör gå till och desto längre diskussionen leder, desto mer verkar Armin veta
om denna person. I slutändan nämner han till och med att han har hennes
nummer samt att ett möte11 har diskuterats och det börjar hagla frågor: “Så
din tjej12, har hänvisat dig till en ny tjej? “- Pooneh, “Har du hennes snap
också? “- Fredrik, “Hitta du henna på tinder? “- Yrsa. Efter att stormen har
lagt sig så bestäms det att det bör undersökas huruvida en proposition om
detta behövs till maj-SM. Detta skall göras av Cay och Fredrik men även
Armin bör vara med på ett hörn.

10Detta eftersom det står i verksamhetsplanen att sektionen ska arrangera minst tre evan-
gemang i Campus Flemingsberg
11Vad för typ av möte detta är lämnas till läsarens fantasi
12Syftandes på hon som jobbar på nuvarande bokföringsfirma
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SSO13-budgetposten diskuteras och huruvida denna post skall ligga under
JML eller studienämnden. Vidare diskussion sker kring vad pengarna skall
gå till och under detta kurrar Fredriks mage vilt, “Det är bullens burgaren“-
Fredrik, som käkade bullens14 takeaway precis innan mötet.

MTE15 nämns också då detta planeras sänkas. Detta då en del av budgeten
för MTE i år gick till bland annat mat och bubbel som ej konsumerades.
Yrsa nämner dock att denna budgetpost bör ses över kommande år för att
öka intresset kring MTE, både för studenter och företag (genom att kanske
undersöka huruvida det vore lämpligt att flytta mässan till KTH Campus).
Tidigare medlemmar i NLG16 rådfrågas om de anser att detta skulle öka in-
tresset men de (Pooneh och Andrea) anser inte att problemet med att locka
fler företag är kopplat till att MTE sker i Flempan. Huruvida studenter inte
kommer för att det är i Flempan är dock en aning mer oklart17.

Barrenoveringen diskuteras där det idag känns en aning dåligt uppstyrt,
då bland annat access till tolvan kommer saknas i sommar på grund av
köksrenoveringen. Därmed har det föreslagits att bygget sker i ELAB under
sommaren, för att sedan montera detta under förberedelseveckan till mot-
tagningen i tolvan. Detta tycks dock orimligt av mötet då det förutsätter att
inget går fel. Den fördel som nämns är att elen skulle kunna dras direkt i
samband med köksrenoveringen men detta anser inte mötet är en tillräcklig
stor anledning till att skynda på projektet.

4.6 Proposition om Sångbokskommité

En proposition behöver skrivas inför maj-SM där en sångbokskommité ska
tillsättas, tillsammans med Elektrosektionen, vilket i sådana fall kommer ske
på nästkommande SM. Målet har preliminärt varit att nya sångböcker ska
finnas till mottagningen 2025, men Yrsa undrar om det inte vore en bra idé
att genomföra detta snarast möjligt, alltså till mottagningen 2024. Mötet
ställer sig positivt till detta men vet att KG18 har ett lager sångböcker kvar
och därmed kanske inte ställer sig så positivt till detta. Kompensation till
KG diskuteras (för de nuvarande sångböckerna som i sådana fall ej säljs) och
mötet ställer sig positivt till detta, detta då den nuvarande sångboken har
varit en ganska het potatis senaste året19.

Fanny, Pooneh och Fredrik tar sig an uppdraget att skriva denna.

13Studerandeskyddsombud
14Bullens Bar & Restaurang
15MedTechEvening
16Näringslivsgruppen
17Och förmodligen sant
18Källargillet
19#avvecklanuvarandesångboken
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4.7 Arbetsformat

Fredrik föreslår att vi bör försöka fördela arbetsbördan så jämnt som möj-
ligt, vilket övriga styrelsemedlemmar håller med om, “Vi stöttar varandra i
vått och torrt“- Armin. Mötesfrekvensen bestäms till att ske med cirka två
till tre veckors mellanrum och att tydliga dokument bör finnas inför dessa
(dagordning etc). Pooneh säger att vice ordförande emerita You Gustafsson
nämnde under överlämningen att hon tyckte att det skulle vara en bra idé
att införa någon typ av mer inofficiella möten varje vecka, likt elektrostyrets
under fredag-luncherna. Detta låter som en bra idé tycker resterande styrel-
sermedlemmar och en kväll känns mest lämpligt, då styrelsemedlemmarna
kan befinna sig på olika campus och zoom vill undvikas. Dagar diskuteras
och undertecknad är snabb att uttrycka att absolut inte tisdagar och tors-
dagar. Anledningen till detta är att dessa dagar är SHL-speldagar20, detta
blir inte populärt av övriga styrelsemedlemmar och högljudda klagomål fö-
rekommer. Cay räddar dock upp denna situation med att hon har träningar
samma dagar, vilket av någon anledning uppfattas som en mer legitim an-
ledning. Istället bestäms onsdagkvällar, dock ej dagen efter detta möte då
en viss faddergasque äger rum. Typ 8 sekunder efter onsdagar har bestäms
frågar Armin vilken dag som bestämdes. Cay svarar på frågan med en fråga:
“Tänkte du på din tjej eller? “21.

4.8 Styrelsekläder

Kläder diskuteras där mötet kommer fram till att två t-shirtar och en hoodie
ska beställas till samtliga styrelsemedlemmar. Det bestäms att t-shirtarna
ska vara vita och hoodien marinblå. Efter detta diskuteras om vi vill ha mer
merch, denna diskussion flyger iväg till alla världens olika hörn22 och Armin
föreslår tillslut att vi ska bära rugbyhjälmar på SM. När diskussionen återgår
till att vara aningens mer seriös så bestäms det att alla bör överväga vad
för typ av merch som kan vara lämplig, där bland annat pluntor och bucket
hats nämns.

Vid detta tillfälle lämnar Yrsa mötet, anledningen till varför vill hon dock
inte riktigt uppge...

4.9 Mottagning

Styrelsen ska givetvis reppa på mottagningen efter sommaren. Inför detta
anser Fredrik att ett möte med Fø Fbör hållas innan sommaren. Douglas
(som också sitter som Fø F) föreslår att detta möte sker på bullens och att
detta kan tas över en ginbärs. Detta anser undertecknad är tokgalet, detta
då priset för två öl (som är totalt superior till en ginbärs) är ynka tre kronor

20Det heligaste vi har #forzatimrå
21Se punkt 4.5 Budget
22Från typ Sydney till Vancouver #omändåensfärhadehörn
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mer och får totalt medhåll av Cay. Armin påstår sen att är man snäll23, kan
man få en ginbärs för samma pris som en öl.

4.10 Kanslifrukost

Fredrik har kontaktat Mats24 angånde att hålla i en kanslifrukost, detta för
att få en bättre kontakt med kansliet. Mötet tycker detta låter som en bra
idé och Fanny frågar vilka som exakt är kansliet, Fredrik svarar att det är
det ingen som vet...

4.11 Teambuilding

Teambuilding är planerat till helgen 13-14/5 på Douglas lantställe. Douglas
är dock en aning skeptisk till detta då det är dagen efter en viss överlämning
och han ska vara tillräckligt nykter för att köra en viss båt för att ta oss dit.
Övriga styret tycker dock att det fortfarande låter som en bra idé och att
detta helt enkelt låter som Douglas problem.

Även en ytterligare aktivitet diskuteras att göras i sommar och någon gång
i juni efter att skolan slutat nämns som en möjlighet, dock innan alla åker
iväg och gör sitt i sommar. Detta bestäms dock längre fram när det passar
alla.

5 Övriga frågor

Andrea nämner att under hennes överlämning med ledamot emerita Sofie
Fröjdman nämndes ett dokument angående anmälningar av diskriminering
som går direkt till styrelsen. Denna verkar dock inte ha funnits tillgänglig
för sektionens medlemmar och Andrea undrar om denna känns relevant att
ha, i och med de andra anmälningarna som finns till JML och SSO. Mötet
anser att detta bara känns onödigt krångligt och att anmälningarna som går
till JML och SSO snarare kan vidareläggas om det är något som skulle vara
aktuellt för styrelsen eller att det skulle nämnas i anmälan.

6 Nästkommande möte

Nästkommande mötet bestäms internt i chatten

23Som bamse #densomärstarkmåsteocksåvarasnäll
24Sjukt att han svarat
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7 Mötets högtidliga avslutning

Mötet avslutas 21:08 av ordförande Fredrik Carlberg

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Fanny Birath

9 Justeras:

Armin Shafiei


	Formalia
	Mötets öppnande
	Val av mötesordförande
	Val av mötessekreterare
	Närvaro
	Försenad ankomst
	Adjungeringar
	Godkännande av dagordning
	Justeringspersoner och justeringsdatum

	Föregående protokoll
	Uppdateringar
	Diskussionspunkter
	Firmatecknare
	JML-ansvarig
	Maj-SM
	Verksamhetsplan
	Budget
	Proposition om Sångbokskommité
	Arbetsformat
	Styrelsekläder
	Mottagning
	Kanslifrukost
	Teambuilding

	Övriga frågor
	Nästkommande möte
	Mötets högtidliga avslutning

